
1 
 

Z á p i s 
zo zasadnutia Riadiacej rady SMF konaného dňa 26.07.2011 v Považskej Bystrici 

 
Prítomní :    viď prezenčná listina, ktorá je súčasťou archívnej zápisnice  
Program:     ( viď pozvánka) 
 

1. Otvorenie. 
2. Kontrola plnenia uznesení. 
3. Správa o stave hospodárenia SMF k 30.06.2011. 
4. Správa o stave členskej základne SMF 2011. 
5. Informatívna správa o dotáciách z MŠVVaŠ SR na rok 2011 a prerozdelenie finančných prostriedkov 2011. 
6. Športová sezóna SMF 2011 v jednotlivých disciplínach. 
7. Vyhodnotenie AAC, MS speedway juniorov, MS MX3 a MS žien v motokrose a EP v country crosse.  
8. Informatívna správa o účasti SMF na kongrese UEM. 
9. Príprava revízie základných dokumentov SMF – Stanovy, Rokovací poriadok, Disciplinárny a arbitrážny 

poriadok SMF. 
10. Rôzne. 
11. Ukončenie. 

 
1. Zasadnutie otvoril  a viedol prezident SMF Peter Smižík.  

 
2. Kontrolu uznesení , ktorú obdržali všetci prítomní v písomnej forme predniesla GS sl. Kašlíková :  
 

 
Uznesenie č.03/2010 
Spracovať nový akreditačný projekt  na získanie akreditácie pre oblasť organizácie športových podujatí podľa pokynov Národného 
športového centra.  Z: GS     T:  január 2011 
Akreditačný projekt je informácie  NŠC schválený, dekrét bude vystavený v priebehu mesiaca august 2011. Druhá akreditácia je 
v schvaľovacom procese, budeme predvolaný na septembrové zasadnutie akreditačnej komisie. 
  
Uznesenie č.15/2010 
RR ukladá prezidentovi SMF pokračovať v rokovaniach ohľadne vstupu SMF do majetkovej podstaty NKC Sverepec. Za týmto účelom 
uskutočniť rokovania s novým starostom obce Sverepec.    Z: prezident SMF  T: január 2010 
Informáciu podal prezident SMF. Stretnutie so starostom obce sa uskutočnilo, avšak neprinieslo do celej problematike nič nové. Nové 
obecné zastupiteľstvo sa v súčasnej dobe len zasväcuje do celej problematiky ohľadne areálu- viď uznesenie.  
  
Uznesenie č.01/2011 
Bezodkladne písomne vyzvať p.Jakuboviča na odovzdanie agendy a pečiatky CPM novému viceprezidentovi  
pre CPM p.Šnegoňovi.                Z: generálny sekretár SMF     T: 20.04.2011 
GS písomne vyzvala menovaného a po viacerých urgenciách bola pečiatka p.Šnegoňovi odovzdaná s vysvetlením, že 
všetky doklady sú na sekretariáte SMF. GS informovala, že na sekretariáte SMF sa nachádza všeobecná 
korešpondencia ako u iných disciplín SMF. 
 
Uznesenie č.02/2011 
Na najbližšie zasadnutie RR pripraviť aktuálny stav finančnej situácie v SMF, spolu s návrhom opatrení a to  
i vzhľadom na situáciu s dotáciami na rok 2011.          Z: gener. sekretár a ekonómka SMF T: v texte 
Viď program rokovania  RR SMF. 
 
Uznesenie č.03/2011 
Ihneď po obdržaní informácie o schválenej výške dotácii z MŠVVaŠ pre rok 2011 zaslať členom RR prehľad  
schválených a neschválených projektov pre rok 21011.  Z: generálny sekretár SMF      T: v texte 
GS členov RR informovala. 
 
Uznesenie č.08/2011 
Bezodkladne urgovať i zo strany ŠK usporiadateľov od ktorých nemá sekretariát SMF odovzdané tlačivo žiadosti 
o zaradenie do kalendára SMF.   
Z: viceprezidenti za disciplíny SMF   T: 30.04.2011 
V rokovacom materiáli je priložený prehľad obdržaných žiadostí , ktorý nie je absolútne kompletný. Sekretariát SMF 
minim. 3 x odoslal urgencie usporiadateľom a kontaktoval i viceprezidentov, avšak bezúspešne. Uznesenie je svojim 
obsahom splnené, avšak nevyriešilo prerokovávaný problém – viď uznesenie.    
 

1.Uznesenia splnené :  
 1-4/2007,6-12/2007,16/2007,18-30/2007,34-38/2007,40-43/2007,45-48/2007; 1-2/2008,4-8/2008,10-16/2008,18-32/2008,34-  
38/2008,40-43/2008,45-46/2008,49/2008;  1/2009, 3-8/2009,  10-22/2009, 24/2009, 26/2009, 28-32/2009, 34/2009, 36-38/2009;  
02/2010, 04-09/2010.10-14/2010, 16-19/2010, 21-22/2010, 23-26/2010, 28-32/2010 
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Uznesenie č.09/2011 
RR schvaľuje predĺženie termínu uzávierky petície SMF ohľadne úpravy trestného zákona do 31.7.2011. Následne 
v priebehu augusta skompletizovať petičné hárky a pripraviť odoslanie petície príslušným orgánom. 
Z: sekretariát SMF     T: v texte 
GS informovala, že sekretariát SMF odkontroloval prijaté petičné hárky. Niektoré ešte musia byť prekontrolované s 
právničkou. V súčasnej dobe je na sekretariáte 3183 podpisov. P. Lazar informoval o stretnutí s p.Eperéšim, ktorý sa už 
danou problematikou zaoberal, preto by bolo potrebné sa s menovaným spojiť a dohodnúť jednotný postup. V súvislosti 
s parlamentnými prázdninami je potrebné pripraviť odovzdanie petície v mesiacoch september- október 2011.   
 
Uznesenie č.10/2011 
ŠK EaR stanoviť jasné kritéria účasti trofi tímu SMF na tohtoročnej ISDE vo Fínsku. Tieto kritéria prerokovať z jazdcami 
zaradenými do širšieho výberu na ISDE.          Z: ŠK EaR  T: 30.04.2011 
Viceprezident pre EaR informoval RR, že na základe rokovaní s jazdcami, ktorí boli do širšieho výberu na ISDE 2011 
zaradení sa účasť na predmetnom podujatí zrušila. ŠK EaR stanovila jasné podmienky pre účasť s tým, že ponúkla 
jazdcom účasť s tým, že zo strany SMF bude hradené: štartovné, poistenie, PHM, strava, licencie, ubytovanie, servis. 
Jazdci si mali zabezpečiť motocykle, výstroj. Jazdci napriek dvom rokovaniam s ponukou nesúhlasili a preto ŠK EaR 
SMF účasť trophy tímu na ISDE vo Fínsku zrušila. Účasť potvrdili dva klubové tímy, ktorým servis – prihlášky, pravidlá, 
platba štartovného, kontakt s usporiadateľom zabezpečuje sekretariát SMF.   
 
Uznesenie č.11/2011 
Zaslať oficiálne požiadavku na Prezídium PZ SR ohľadne spolupráce pri zabezpečení pripravovaného podujatia M SR 
v šprinte v Leviciach.       Z: prezident SMF T: 25.04.2011 
Žiadosť bola odoslaná, prezident SMF sa zúčastnil ohľadne tohto podujatia dva krát rokovania v Nitre, podujatie sa 
uskutočnilo. 
  
Uznesenie č.13/2011 
Prostredníctvom EV SMF zaslať všetkým EK inštrukcie ohľadne postupu pri nepoužití environmentálnej podložky na 
podujatiach SMF – tri krát výzva a následne udelenie pokuty príslušnému jazdcovi. Systém evidencie výziev dohodnúť 
s predsedom EV.                                               Z: GS a predseda EV  T: apríl 2011 
Výzva bola odoslaná, avšak otázkou používania podložiek sa bude musieť RR zaoberať pri príprave nového súťažného 
ročníka – viď uznesenie RR. 
 
Uznesenie č.14/2011 
Na najbližšom zasadnutí RR opätovne prerokovať finančné krytie uskutočneného GZ MACEC – po obdržaní výsledkov 
schvaľovacieho procesu projektov na rok 2011.    Z: GS   T: v texte 
Nakoľko podľa schválených projektov sme na pokrytie nákladov na uvedené podujatie neobdržali dotáciu, RR poverila 
GS spracovať žiadosť o dofinancovanie uvedeného podujatia – viď uznesenie.  
 
Uznesenie č.16/2011 
Členom RR zaslať vyúčtovanie večera majstrov SMF za rok 2010 po previerke nákladov na ubytovanie . 
Z: GS a ekonómka SMF    T: apríl 2011 
Sekretariát SMF prepracované vyúčtovanie odoslal po uzatvorení problému s faktúrou od Incheby za ubytovanie. 
 
Uznesenie č.17/2011 
Na najbližšie zasadnutie RR SMF pripraviť odpočet plnenia uznesení GZ SMF za rok 2010 a návrhu opatrení revíznej 
komisie SMF z GZ za rok 2010.    Z: GS    T: v texte 
Viď  ďalší program rokovania RR.. 
 
Uznesenie č.18/2011 
Na najbližšom zasadnutí RR SMF prerokovať žiadosť Speedway clubu Žarnovica o finančnú dotáciu. 
Viď ďalší program rokovania RR. 
 
Uznesenie č.19/2011 
Kontaktovať Richarda Šikyňu (TPM) ohľadne spracovania projektu na dotáciu z nadácie TV JOJ. 
Z: GS       T: 30.04.2011 
Menovaného sme kontaktovali, projekt p.Šikiňová odoslala sama avšak bez odozvy. 
 
 

2.Zrušené uznesenia : 
15/2006, 05,14,15,17,31,33,44/2007; 3,913,17,33,39,44,47,48/2008;  2,4,9,23,27,33,35/2009; 01,20,33/2010 

 

3.Uznesenia v trvaní : 
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UZNESENIE 48/2001 

             Tlmočiť predsedom ŠK a výborov termíny konania všetkých školení a seminárov v rámci SMF.  Z: GS, ŠK,TV.EV T: trvalý 
 
UZNESENIE 23/2002 
Na základe predpisov na použitie finančných prostriedkov na štátnu reprezentáciu RR nariaďuje jednotlivým športovým komisiám 
realizáciu preplácania odmien za umiestnenie na ME a MS až po skončení sezóny a to len do výšky pridelených finančných 
prostriedkov na daný kalendárny rok.  Z: ŠK     T: trvalý 
 
UZNESENIE 09/2003 
V prípade, že ŠK bude od sekretariátu SMF žiadať vystaviť objednávku, je potrebné aby takáto žiadosť bola zo strany komisie 
doručená písomnou formou s uvedením výšky úhrady objednaných služieb/tovaru. Z: komisie a výbory SMF  T: trvalý 
 
UZNESENIE 17/2003 
Žiadosť o podujatie ME a MS od usporiadateľských organizácii bude SMF akceptovaná až po zložení príslušného zápisného poplatku 
na účet  SMF. Uvedená finančná čiastka bude príslušnej komisii zadržaný - vyvinkulovaná na príslušnom účte. V prípade, že podujatie 
nebude usporiadateľovi pridelené čiastka sa bezodkladne vráti žiadateľovi.   
Z: sekretariát SMF   T: trvalý 
 
UZNESENIE 24/2003 
Finančné prostriedky na školenie činovníkov FIM uvoľniť len v prípade, že účastníci takéhoto školenia úspešne zložia záverečné 
skúšky a získajú príslušnú licenciu FIM.  Z: viceprezidenti za ŠK a predsedovia výborov  T: trval 
 
UZNESENIE 17/2004 
Všetky zálohy vyplatené SMF musia byť do 30 dní od dátumu výberu zúčtované, alebo vrátené, v opačnom prípade bude dotyčnému 
jazdcovi, resp. predstaviteľovi SMF zastavená činnosť až do splnenia uvedenej povinnosti. Pri podpise prevzatia zálohy je potrebné 
podpísať i prehlásenie, že o danej skutočnosti bol menovaný oboznámený a je si vedomý následkov, spojených s nedodržaním tohto 
uznesenia RR.  Z: sekretariát SMF +členovia SMF  T: trvalý 
 
UZNESENIE 32/2006 
ŠK bezpodmienečne zabezpečiť , aby usporiadatelia športových podujatí SMF používali na tlačovinách vydávaných k príslušnému 
preteku logo SMF a aby zabezpečili umiestnenie vlajky SMF na viditeľnom mieste v centre konania podujatia. Uvedené povinnosti 
musia byť prísne kontrolované zo strany viceprezidentov za disciplíny. resp. zo strany ŠK.  
Z: viceprezidenti SMF   T: trvalý 
 
UZNESENIE 13/2007 
Jeden krát za obdobie 3 rokov má každá disciplína a výbor SMF nárok na preplatenie nákladov účasti na seminári FIM a to v max. do 
výšky 663,878 €.   Z: viceprezidenti ŠK + sekretariát SMF   T: trvalý 
 
UZNESENIE 32/2007 
V budúcom období pri stanovení termínov národných športových podujatí zohľadňovať termíny medzinárodných podujatí a zvýšiť 
komunikáciu medzi jednotlivými disciplínami. Podujatia MS a ME majú v budúcom období prioritu v kalendári SMF.    
Z: ŠK SMF     T: trvalý 
 
UZNESENIE 39/2007 
Z prijatého 2% podielu dane poskytovať dotácie len tým, ktorý predložia kompletné doklady na zúčtovanie v termíne do 31.05.         
príslušného roku. Po uvedenom termíne zostávajú všetky takto získané finančné prostriedky na účte SMF. 
Z: ekonómka SMF    T: trvalý 
 
UZNESENIE č.25/2009 
V súvislosti s nedodržiavaním povinnosti odovzdať hlásenie deleg. činovníka z podujatí SMF RR odsúhlasila vyplácať náhrady 
delegovaným činovníkom až po obdržaní príslušných hlásení.  Z: GS + ekonómka SMF  T: priebežne 
 
 
Uznesenie č.25/2010 
V súvislosti s prípravou VZ za rok 2011 bude potrebné venovať zvýšenú pozornosť príprave materiálov a organizačnej príprave 
priebehu jednotlivých VZ. Z: viceprezidenti SMF    T: november – december 2011 
 
 
Uznesenie č.27/2010 
V súvislosti s návrhom RV hľadať v priebehu sezóny 2011 formu a spôsob zavedenia navrhovaného systému činnosti EV SMF od 
sezóny 2012. K uzneseniu sa vrátiť na zasadnutí RR za III.Q 2011.   
Z: RR SMF   T: v texte 
 
 
Uznesenie č.04/2011 
Licencie SMF – jazdecké, členské i licencie činovníkov SMF bez výnimky vystaviť a odovzdať až po doručení  
kompletných náležitosti, t.j. doručeniu žiadosti s príslušným potvrdením od lekára a zaplatením licenčného  
poplatku. Z: sekretariát SMF a viceprezidenti za disciplíny  T: trvalý 
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Uznesenie č.05/2011 
S každým usporiadateľom športového podujatia SMF uzatvoriť zmlúv -poverenie, ktoré bude obsahovať  
práva a povinnosti vyplývajúce z organizácie príslušného podujatia a to v termíne min. 30 dní pred podujatím. Uvedenú 
zmluvu -poverenie odovzdať v stanovenom termíne minimálne 30 dní pred podujatím na sekretariáte SMF  spolu so 
zvláštnymi ustanoveniami, ktoré budú následne po kontrole schválené a zverejnené na internetovej stránke SMF. 
Z: viceprezidenti za disciplíny SMF a sekretariát SMF T: október 2011 
 
Uznesenie č.06/2011 
Pripraviť koncepciu podpory členských klubov SMF – organizátorov podujatí SMF, čím by boli zvýhodnené od 
usporiadateľov – nečlenov SMF. 
Z: prezident a GS SMF     T: zasadnutie RR SMF za III.Q 2011 
 
Uznesenie č.15/2011 
V rámci „Večera majstrov SMF za rok 2011“ dekorovať len prvých troch jazdcov seriálov MM SR a MSR 2011 
z jednotlivých disciplín.     Z: RR SMF    T: termín predmetného podujatia  
 
 
 

4.V termíne nesplnené uznesenia: 

 
Uznesenie č.07/2011 
Zahájiť rokovania s MO SR ohľadne možnosti využívania vojenských priestorov pre uskutočňovanie podujatí SMF.  
Z: prezident SMF     T: jún  2011 
Prezident SMF informoval, že listom i telefonicky kontaktoval MO SR avšak bez odpovede. Vo vyjadrení sme boli 
informovaní, že sa pripravuje legislatívna úprava zákona, ktorý nedovoľujeme vstup do vojenských priestorov. Peter      
Lazar upozornil, že už spomenutý p.Epereši s zaoberal i danou problematikou  - na osobnom stretnutí prerokovať i danú 
problematiku. RR odsúhlasila zrušenie uvedeného uznesenia a prijatie nového uznesenia k danej problematike 
spolupráce s MO SR – viď uznesenie. 
 
Uznesenie č.12/2011 
Spracovať prieskum ohľadne možnosti zabezpečenia ekologických podložiek pod motocykle v rámci SMF. 
Z: GS       T: 30.06.2011 
GS požiadala RR o predĺženia platnosti splnenia predmetného uznesenia – RR žiadosť odsúhlasila, termín sa predlžuje 
do najbližšieho zasadnutia RR SMF. 
 
Na záver tohto bodu rokovania GS predložila RR k prerokovaniu odpočet plnenia uznesení GZ a návrhu opatrení RK. RR 
SMF odpočet prerokovala a odsúhlasila s tým, že sa k materiálu vráti na zasadnutí RR SMF za IV.Q 2011. 

 
 
 
3.  Správa o hospodárenia SMF k 30.6.2011. 
      Správa v písomnej forme bola predložená na prerokovanie členom RR. Ekonómka SMF odoslala prehľad čerpania 
prostriedkov ŠR a činnosti jednotlivých disciplín viceprezidentom vopred ku kontrole a prípadné nezrovnalosti 
s príslušnými ŠK prerokovala. Následne sa na zasadnutí RR zaoberala prerokovaním finančnej analýzy stavu SMF 
k 20.07.2011. Podľa predloženého materiálu je SMF v strate vo výške 40.280 €, čo je odraz neustále sa znižujúcej výšky 
dotácii zo strany MŠ SR. K prerokovaniu dotácii a návrhu riešenia veľmi kritickej finančnej situácie sa RR vrátila v bode 5. 
rokovania RR. Materiál je súčasťou archívnej zápisnice zo zasadnutia RR SMF. Predloženú správu o hospodárení SMF 
k 20.07.2011 a informáciu o finančnom stave SMF k danému dátumu RR vzala na vedomie. 
 
 
4. Informácia o stave členskej základne SMF 2011. 
    GS predložila RR prehľad členskej základne SMF ku dňu zasadnutia, spracovaný po disciplínach. Podľa tohto 
prehľadu má v súčasnej dobe SMF 1159 vystavených licencii a 1089 členov fyzicky. Súčasne bol viceprezidentom za 
disciplíny predložený prehľad neuhradených, resp. neúplných žiadostí. Sekretariát SMF viac krát písomne- e-mailom 
a i telefonicky vyzval k doloženiu potrebných potvrdení, avšak bezúspešne. Do budúcnosti bude bezpodmienečne nutné 
i zo strany disciplín dodržiavať stanovené predpisy a nariadenia, t.j. trvať na tom, že licencia bude jazdcovi odovzdaná až 
po predložení všetkých potrebných náležitostí. Sekretariát sa bude i naďalej snažiť kontaktovať dotknutých jazdcov 
a doriešiť sporné veci hlavne v otázke priradenie platby, resp. doplatenie príslušného poplatku. Materiál je súčasťou 
archívnej zápisnice zo zasadnutia RR.   
 
4.   Informatívna správa o dotáciách z MŠVVaŠ SR na  rok 2011 a prerozdelenie finan čných prostriedkov.  
      GS predložila RR prehľad dotácii z MŠVVaŠ SR na rok 2011. Taktiež bol RR predložený prehľad výšky dotácii od 
roku 2008, z ktorého vyplýva, že pre rok 2011 je výška štátnych dotácii pre SMF v oblasti ŠR a rozvoja športových 
odvetví ( v tom je i činnosť organizácie) nižšia o 44,63%. Tohtoročná výška dotácie v danej oblasti je 107.900, z čoho je 
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54.100 € výška účelovo viazaných finančných prostriedkov ( ocenenie športovcov, významné podujatia ). Zostávajúca 
časť dotácie vo výške 53.800 € je na pokrytie nákladov činnosti federácie a na ŠR. V oblasti talentovanej mládeže je 
tohtoročná dotácia 9.700 € , čo je  v takmer rovnakej výške ako v predchádzajúcich troch rokoch. 
V investičnej oblasti SMF neobdržala od roku 2008 žiadnu dotáciu  a obdobná situácia je i v oblasti prierezových činnosti, 
kde sme napriek každoročnému predkladaniu projektov neobdržali už tri roky nič. V danej oblasti bol spracovaný i projekt 
na kongres MACECu, ktorý sme v tomto roku zafinancovali a z MŠVVaŠ SR  nebol projekt schválený, dokonca bol 
zamietnutý i projekt dotácie na MS juniorov speedway, v Žarnovici čo je z pohľadu SMF nepochopiteľné. Do dnešných 
dní SMF neobdržala ani odpoveď na žiadosť o opätovné prehodnotenie dotácie na predmetné podujatie. 
Vzhľadom na súčasnú finančnú situáciu RR SMF ( viď fin.analýza SMF) RR prerokovala a schválila návrh prerozdelenia 
dotácie pre rok 2011 a to ako rozpočtových položiek, tak i výšky dotácie na ŠR. Výška rozpočtových položiek činnosti 
SMF po schválených úpravách je prílohou zápisnice zo zasadnutia RR SMF. 
Následne RR prerokovala i percentuálne prerozdelenie dotácie na ŠR a to nasledovne: CPM 23%, TPM 31%, EaR 32%, 
Trial 9%, PD 5%, ŠMT 0%.  
GS písomne predložila RR návrh úsporných opatrení zo strany sekretariátu, ktorý RR po prerokovaní schválila 
a zakomponovala do uznesení zo zasadnutia. V rámci uvedených opatrení sa viceprezident SMF pre CPM p. Šnegoň 
vzdal do konca roka preplácania cestovných nákladov na zasadnutia RR a prezident SMF navrhol zníženie výšky 
schválenej náhrady za výkon funkcie prezidenta na  350 €  s účinnosťou od 1.7.2011. RR návrhu schválila. 
V ďalšej časti predmetného bodu rokovania RR boli odsúhlasené dotácie z prostriedkov talentovanej mládeže pre 
jednotlivé disciplíny SMF:  trial 1700€, plochá dráha 800€, TPM 1000€, CPM 1200€.  
 
6. Športová sezóna SMF 2011 v jednotlivých disciplí nach. 
     TPM – správu predniesla ústne p. Pravdová, viceprezident SMF pre TPM, ktorá v úvode zhodnotila i MS 
v Šenkviciach – viď bod 7. Zo seriálu MM SR má motokros za sebou tri podujatia, štvrté sa uskutoční nastávajúci víkend 
vo Vislanke, kde usporiadateľ zaradil do ZU prémie pre jazdcov, čo sa odzrkadlilo i v počte prihlásených účastníkov i zo 
zahraničia. GS informovala, že na sekretariát SMF prišli prihlášky jazdcov z Ukrajiny, ktoré boli odoslané usporiadateľovi. 
Prezident SMF a GS poukázali na dosť vysoké výšky týchto prémie. P. Pravdová argumentovala, že ŠK TPM 
s usporiadateľom viackrát rokovala, usporiadateľ z Vislanky má sponzora, ktorý garantuje vyplatenie uvedených prémii. 
Posledné podujatie seriálu MM SR sa uskutoční vo Sverepci v septembri. Seriál MM SR mládeže beží, za nami sú už 
štyri podujatia šesť dielneho seriálu. GS informovala RR, že p. Belanský, ktorý je členom TPM komisie za mládež chce 
ukončiť svoju činnosť, t.j. je potrebné hľadať náhradu, aby subkomisia mládeže mohla byť naďalej  aktívna. GS 
informovala, že p. Belanský napriek tomu, že oznámil ukončenie činnosti v subkomisii úlohy spojené s priebehom 
tohtoročnej sezóny zabezpečuje a hlavne zabezpečuje priebeh a výsledky Stredoeurópskeho pohára v motokrose 
mládeže. Problém bol na podujatí v Tlmačoch, ktorý ŠK TPM riešila na svojom zasadnutí počas MS MX3 v Šenkviciach. 
Obdobne sa na uvedenom zasadnutí ŠK TPM riešil problém VSP, kde bol organizátor nespokojný s výkonom činnosti 
delegovaného TK p. Servátku a na žiadosť ŠK bol menovaný stiahnutý z delegácie, po dohode s predsedom TKV. 
Následne viceprezident za TPM zhodnotil priebeh regionálnych podujatí, kde došlo k viacerým úpravám kalendárov. Pod 
motokros spadá organizačne i supermoto a podujatia quad, kde taktiež bežia podujatia MM SR. Za quad je pre tento rok 
zodpovedný p. Medveď, ktorý taktiež oznámil svoje ukončenie činnosti a za supermoto je to p.Macko, ktorý za finančnej 
podpory p.Troligu zabezpečuje tohtoročný seriál. I tu sú značné problémy hlavne s malým počtom účastníkov na 
podujatiach. Pre nastávajúcu sezónu by mala seriál podujatí quad prebrať p. Zmajkovičová. Pani Pravdová  upozornila na 
problémy s niektorými usporiadateľmi, z ktorých si nie všetci plnia svoje povinnosti spojené s organizáciou 
motocyklového podujatia. GS opätovne poukázala na chýbajúce poverenia, ktoré by značnou mierou prispeli k zlepšeniu 
komunikácie medzi komisiami a usporiadateľmi podujatí. Taktiež bežia regionálne seriáli ŠK TPM sa bude všetkými 
problémami tohtoročnej sezóny dôkladne zaoberať hlavne v príprave nového súťažného ročníka. V oblasti ŠR komisia 
pripravuje štart na motokrose Európskych národov v októbri v Sevlieve.  
V závere svojej správy predniesla p. Pravdová požiadavku uskutočnenia školenia delegovaných činovníkov FIM v roku 
2012 na Slovensku – viď uznesenie. 
CPM – p. Šnegoň informoval RR o priebehu tohtoročného seriálu M SR cestných pretekov motocyklov, ktorý sa ide 
v rámci AAC. Zároveň informoval o doterajších úspechoch slovenských jazdcov v uvedenom seriáli AAC, kde máme 
zastúpenie takmer v každej z vypísaných tried ( okrem GP, ale tam jazdia dvaja Slováci z ACCR licenciami Jantulík 
a Jakubičková). V triede 125 SP tvoria slovenskí jazdci takmer polovicu štart. poľa. Taktiež zhodnotil priebeh podujatia 
AAC na Slovakia Ringu – viď následný bod rokovania RR. Vo svojom vystúpení zhodnotil i vintage podujatia MM SR, kde 
sa uskutočnili zatiaľ dve podujatia a to na Slovakia Ringu a v Kopčanoch. S p. Balážom sa rokuje o ešte min, jednom 
podujatí na Slovakia ringu. V príprave je i podujatie UEM cupu v jazde pravidelnosti v novom Meste n/V, ktoré sa 
uskutoční 6.-7.8.2011. Informoval RR, že komisia bola kontaktovaná klubom zo Skalice, ohľadne organizácie podujatia 
minibike. GS doplnila, že v Skalici sa už v minulosti podujatie minibike európskeho  
V sezóne 2011 sa pod CPM zaradil i seriál MM SR skútrov, ktorý má veľkú odozvu. V súčasnej dobe je 31 vystavených 
licencii skútrov, ktorým bol stanovený pre prvý rok licenčný poplatok 30€, ale do budúcnosti bude licencii iste viac. 
Zástupcovia Slovenskej asociácie skútrov rokujú s maďarskými zástupcami a s okruhom v Moste ohľadne spolupráce pre 
nasledujúci rok. Slovakia ring v tomto roku rozbehol seriál Moot-cup pre hoby jazdcov CPM, čo je podľa slov p. Šnegoňa 
vynikajúca základňa pre jazdcov s B licenciou CPM. Pripravuje sa seriál národných podujatí pre hoby jazdcov a to i 
v spolupráci s Maďarskom a Poľskom. ŠK CPM v spolupráci so Slovakia ringom uskutočnila 1 dňové sústredenie pre 
jazdcov SMF s výhodným zníženým poplatkom na okruhu čo veľkým prínosom pre slovenských rýchlostných jazdcov. 
Viceprezident CPM informoval RR i o schválenej dotácii vo výške 10.000 € pre nákup pitbikov, v súčasnej dobe sa 
pripravuje forma ich využitia obdobne ako to je v MX akadémii. V oblasti ŠR sa okrem AAC naši jazdci tomáš Svitok 
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a Tomáš Krajčí zúčastňujú seriálu ME SSt600 a FIM cup SSt1000. Tradične sa slovenský Maco racing team zúčastňuje 
MS vytrvalostných pretekov Endurance. 
Trial – správu o priebehu súťažného ročníka predniesol p. Osúch, viceprezident SMF pre trial, ktorý informoval o tom, že 
seriál má za sebou už päť podujatí tohtoročného sedem dielneho seriálu, ktorý sa organizuje  v spolupráci s Maďarskými, 
Poľskými  a Rakúskymi trialistami,. Na Slovensku sú tento rok tri podujatia v Mestečku v Nitre a v Kysaku. Doposiaľ sa 
uskutočnili dve podujatia u nás ( Mestečko, Kysak), jedno v Poľsku a dve v Maďarsku, kde sú veľmi veľké problémy ktoré 
sa však na organizácii podujatí neodzrkadlili. Maďarskí trialisti sa zúčastnili i podujatia v Nitre, avšak výkonnostne sú na 
omnoho nižšej úrovni ako naši jazdci. Pod tlakom jazdcov sa ŠK trialu rozhodla zabezpečiť i tento rok účasť slovenského 
tímu na triale národov, ktorý sa ide v septembri v Taliansku. V súčasnej dobe sa hľadajú možnosti získania partnerov pre 
uvedené podujatie, ktorí by finančne pokryli náklady spojené s účasťou na tomto svetom podujatí trialových družstiev. 
V tíme dôjde oproti minulému roku k zmenám, do tímu bude zaradený mladý jazdec Peter Vranák.  
EaR – p. Lazar, viceprezident SMF pre enduro a rely informoval o priebehu súťažného ročníka, v rámci ktorého sa už 
uskutočnilo šesť podujatí a to i EP v country crosse v Žaškove (viď ďalší bod rokovania RR). Tohtoročný kalendár 
podujatí EaR prešiel dosť výraznými zmenami a to hlavne z dôvodu zrušenia záverečného podujatia vo vojenskom 
priestore Kuchyňa. Napriek tomu je účasť na jednotlivých podujatiach opätovne dosť vysoká, priemer sa pohybuje na 
počte 220 jazdcov na jedno podujatie. V kalendári je i nová lokalita a to Duchonka, kde sa uskutočnil v okolí centrálneho  
campingu zaujímavý country cross. Veľkým nedostatkom sezóny je len jedno podujatie klasického endura v Brezne. 
V oblasti ŠR sa jazdci pravidelne zúčastňujú seriálu ME enduro, kde je v priebežnom poradí zatiaľ Svitko na druhom 
a Kapajčík na štvrtom mieste v triede senior E3. Tak ako sa už pri kontrole uznesení hovorilo, ŠK EaR tento rok zrušila 
účasť trophy tímu na ISDE vo Fínsku, kde budú štartovať len dva klubové tímy a to Slovakia Turbo tím Zaťko a Enduro 
club Púchov. Sekretariát SMF uvedeným klubovým tímom zabezpečuje servis a to v oblasti kontaktu s usporiadateľom, 
vybavovanie licencii, štartovacích povolení a platby štartovného, ktoré bolo uhradené na SMF zo strany uvedených 
klubov. ŠK EaR bude v nasledujúcom období hľadať náhradu za zrušené podujatie v Kuchyni, aby nedošlo k zníženiu 
počtu podujatí sezóny 2011. Peter Lazar informoval RR o pridelené finálového p ME enduro 2012 pre Slovensko. 
V závere poďakoval sekretariátu SMF za aktívnu pomoc pri zabezpečení sezóny 2011, čo ocenila i celá ŠK EaR a zo 
svojich prostriedkov činnosti odsúhlasila dotáciu sekretariátu SMF vo výške 3000 €.  
PD – p. Repiský, viceprezident SMF pre PD informoval o priebehu podujatia MS juniorov – viď nasledujúci bod. 
V súvislosti s uvedeným svetovým podujatím informoval RR o problémoch s licenciou Martina Vaculíka, ktorý prakticky 
dva dni pred podujatím MS oznámil, že bude v sezóne 2011 štartovať s licenciou PZM. Informáciu doplnila GS, ktorá 
predniesla celý priebeh vybavovania licencie pre Martina Vaculíka. Na základe súhlasu ŠK PD a operatívnej práci 
sekretariátu SMF sa v priebehu dvoch dní podarilo zrušiť licenciu FIM vystavenú SMF a vybaviť licenciu PZM tak, aby 
mohol Martin Vaculík v Žarnovici na MS juniorov štartovať. Následne p. Repiský informoval RR o podujatiach Jadranskej 
ligy, ktorej sa zúčastňuje nový Speedway club Žarnovica. Vyjadril poznatok, že myšlienka organizácie uvedeného 
klubového seriálu nie je zlá, ale úroveň niektorých jazdcov je veľmi nízka. Posledné podujatie uvedenej Jadranskej ligy 
na Slovensku sa uskutoční 13.8.2011. V Žarnovici  v súčasnej dobe AMK Plochá dráha pripravuje ďalší ročník Zlatej 
prilby SNP, ktorá sa uskutoční 28.8.2011 a následne Žarnovica bude hostiť účastníkov MM SR open na plochej dráhe, 
ktorý organizuje Speedway club Žarnovica dňa 4.9.2011. 
Mototuristika – o priebehu sezóny 2011 informoval viceprezident SMF pre mototuristiku p.Božek, ktorý správu predložil 
i v písomnej forme. Celkom komisia na území SR v polroku 2011 uskutočnila 8 podujatí, z toho 2 M SR v šprinte ( Levice, 
Košice). V rámci bodovacích súťaží boli uskutočnené tri akcie v ČR a dve v SR. Deväť členná výprava SR sa tento rok 
zúčastnila Motocampu FIM v Anglicku a 17-členná výprava SR bola začiatkom júla i na Rally FIM v Rakúsku. Na 
Motocampe v Anglicku bola vynikajúca odozva na Motocamp 2010, ktorý organizovala SMF, opätovne bolo vyjadrené 
poďakovanie od p.Dietera Sása, prezidenta jury na podujatí.  
 
V závere hodnotenia priebehu tohtoročnej sezóny vystúpila generálna sekretárka, ktorá opätovne poukázala na 
chýbajúce zmluvy - poverenia s usporiadateľmi športových podujatí SMF. Opätovne poukázala na absenciu  spätnej 
väzby z priebehu podujatí zo strany ŠK. Usporiadatelia, resp. časomerači absolútne nedodržujú povinnosť odosielania 
výsledkov z podujatí  i na sekretariát SMF, ktorý musí nejeden krát pátrať po výsledkoch na iných internetových 
stránkach. Preto potom dochádza k tomu, že výsledky z podujatí sú na iných stránkach skôr ako na stránke SMF. Každá 
disciplína obdržala v minulom roku prístupové údaje do svojej sekcie na stránke SMF, aby mohla aktualizovať údaje. GS 
je každej komisii k dispozícií prakticky 24 hodín na to, aby sa mohli aktuálne údaje na stránke zverejňovať. V danej 
oblasti GS vyzdvihla veľmi dobrú spoluprácu s p. Karnokom, ktorý veľmi aktívne spolupracuje pri zverejňovaní informácii 
z diania v CPM. Z viacerých strán sekretariát SMF vníma kritiku na adresu slabej propagácie podujatí, avšak GS 
poukázala na pltný rokovací poriadok, kde je i daná úloha v kompetencii ŠK. Sekretariát SMF je iba jedným nástrojom 
realizácie úloh z danej oblasti. Akákoľvek požiadavka z komisii a výborov o zverejnenie na stránke SMF je obratom 
realizovaná, avšak ŠK v malej miere využívajú web stránke SMF k propagácii svojej činnosti, okrem už spomenutej 
disciplíny cestných pretekov motocyklov. K problematike negatívneho náhľadu na SMF sa vyjadril i prezident SMF p. 
Smižík ktorý uviedol, že obraz SMF vo svete je veľmi dobrý, o čom sa presvedčujeme nie len v rámci účasti na 
kongresoch   UEM a FIM ale hlavne i z hodnotenia medzinárodných podujatí organizovaných u nás. Vyjadril svoj názor, 
že práve športové komisie by mali väčšou mierou prispievať k zmene obrazu SMF medzi členmi a verejnosťou, ale práve 
niektorí členovia športových komisie negatívne informujú o činnosti SMF. Niektoré články, ktoré boli v uplynulých dňoch 
zverejnené v časopise Enduro aktuál boli účelovo zamerané na vedenie SMF a vo viacerých oblastiach boli údaje v nich 
uvedené nepravdivé a urážlivé. Prezident SMF vyzval všetkých viceprezidentov SMF, aby vo svojich komisiách 
informovali členov o celkovej činnosti SMF, aby boli hlavne predstavitelia komisii informovaní ako vlastne SMF funguje, 
ako  a z akých zdrojov je financovaná a aké úlohy plnia jej jednotliví predstavitelia.  
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7. Vyhodnotenie AAC, MS speedway juniorov, MS MX3 a  MS žien Šenkvice a EP v country crosse .  
* Podujatie Alpe Adria cupu cestných pretekov sa na Slovakia Ringu uskutočnilo 18.-19.6.2011. Oproti minulému roku 
podujatie organizačne zabezpečoval okruh Slovakia Ring. Podujatie bolo uskutočnené na veľmi vysokej úrovni, čo sa 
odzrkadlilo i v hodnotení predstaviteľov AAC a UEM. Pre nás bolo podujatie úspešné i pódiovo, keď sa víťazmi dvoch 
tried 125 SP a SSt600 stali slovenskí jazdci Michal Puškár a Lukáš Jasenský. 
* Semifinále MS juniorov speedway v Žarnovici sa uskutočnilo 4.6.2011. Viceprezident SMF p.Repiský poďakoval 
sekretariátu SMF za pomoc pri zabezpečení zasadnutí jury i keď sekretárka SMF sl. Hrenákova vykonávala funkciu 
sekretára jury po prvý krát. Podujatie prebehlo bez väčších komplikácii i keď  požiadavky prezidenta jury p.Castagnu boli 
podľa slov všetkých zúčastnených dosť náročné a neštandardné . Veľkým plusom podujatia bolo i druhé miesto 
domáceho Vaculíka,t.j. jasný postup do finále MS juniorov. Usporiadateľský AMK PD Žarnovica zabezpečil podujatie bez 
podpory štátu, nakoľko projekt na dotáciu bol zo strany MŠVVaŠ SR zamietnuté s odôvodnením, že nespĺňa kritéria, 
avšak ani usporiadateľ a  i GS SMF nenašli v kritériách pre prideľovanie dotácii časť, ktorú by dané podujatie nesplnilo. 
Usporiadateľ podujatia sa proti rozhodnutiu ministerstva odvolal, ale bezúspešne. Taktiež GS odoslala na MŠ žiadosť 
o prehodnotenie projektu, avšak do dnešným dní sme na SMF nedostali odpoveď, preto RR prijala k danej problematike 
uznesenie. 
* Majstrovstvá sveta v motokrose MX3 a MS žien v Šenkviciach (25.-26.6.2011)dopadli po organizačnej stránke 
vynikajúco, čo bolo vyslovené i v záverečnom vystúpení prezidenta Jury, ktorý špeciálne poďakoval i SMF za aktívnu 
pomoc organizátorom svetových a Európskych podujatí. Uvedené poďakovanie predniesol p.Herd po skúsenostiach nie 
len zo Šenkvíc, ale i  podujatia ME vo Sverepci v roku 2010. Vyvrcholením podujatia bolo zaiste i historické druhé miesto 
Martina Kohúta v MX3-kách. V šampionáte žien, ktorý sa na Slovensku išiel po prvý krát sme mali svoje zastúpenie i my 
a to v jednej jazdkyni Miriam Závackej, ktorá v Šenkviciach zbierala skúsenosti zo štartu na takomto svetovom podujatí. 
Veľkým problémom podujatia bol spor ohľadne vstupu držiteľov licencii SMF. Štandardom v činnosti SMF bolo, že 
držitelia licencii SMF majú vstup na všetky podujatia SMF, t.j. i podujatia MS zdarma. Argumentácia niektorých 
predstaviteľov usporiadateľského klubu, že podujatie nebolo podujatím SMF ale Youstreamu alebo, že dané pravidlo platí 
len na podujatia MM SR a MSR neobstojí. Všetky podujatia MS a ME sú pod právomocou SMF ako jediného zástupcu 
slovenského motocyklového športu v medzinárodných štruktúrach. To, že má usporiadateľ podpísanú zmluvu 
s promotérom neznamená, že dané podujatie nie je podujatím SMF. V anuári FIM a i v kalendári na web stránke FIM je 
pri podujatí v Šenkviciach uvedená usporiadateľská federácie SMF. Prezident SMF a GS na RR informovala, že boli 
hlavne zaskočení prístupom organizátora priamo na podujatí. RR skonštatovala, že všetci vieme o súčasnej finančnej 
situácii a že uskutočniť takého svetové podujatie je veľmi náročné, ale otázka vstupu členov SMF mala byť riešená zo 
strany usporiadateľa vopred a nie až priamo na podujatí, kde prakticky najhoršie z danej problematiky vyšli predstavitelia 
SMF – prezident a GS, ktorí si vypočuli veľmi negatívne, dokonca vulgárne  slová od niektorých členov SMF. Podľa slov 
GS bola ich rozhorčenosť oprávnená, nakoľko i ona sama bola v presvedčení, že členom SMF je umožnený vstup na 
podujatie zdarma. Práve predmetná udalosť v Šenkviciach nemalou mierou prispeli k zhoršeniu obrazu SMF medzi 
členskou základňou.  Podľa slov GS došlo k pochybeniu i zo strany ŠK TPM, ktorá mala danú problematiku 
zakomponovať do poverenia pre usporiadateľa. Danou problematikou sa bude musieť RR pre nasledujúce obdobie veľmi 
dôkladne zaoberať.  
* Podujatie ME v country crosse v Žaškove, ktoré sa na Slovensku uskutočnilo v dňoch 9.-10.7.2011po prvý krát,  bolo 
usporiadateľom pripravené veľmi dobré, avšak veľmi zlé poveternostné podmienky v závere podujatia, keď došlo 
k zaplaveniu depa, boli naozaj dosť nepríjemné ale neovplyvniteľné. V súčasnej dobe sekretariát SMF spolu 
s organizátorom vyčísľujú škody, ktoré budú uplatnené v poisťovni Kooperatíva k úhrade. Je potrebné urýchlene odoslať 
do Kooperatívy foto dokumentáciu, čo GS už s usporiadateľom rieši.  Hodnotenie podujatia zo strany predstaviteľov UEM 
bolo  veľmi dobré, čoho dôkazom je i pridelenie ďalšieho podujatia ME na Slovensko a to finálového podujatia ME enduro 
v roku 2012. 
 
8. Informatívna správa o ú časti SMF na kongrese UEM. 
    Kongres UEM sa uskutočnil v dňoch 1.-3.7.2011 vo Venezii. Z úsporných a pracovných dôvodov sa kongresu       
    zúčastnili 4 zástupcovia SMF – prezident SMF p.Smižík, Pavol Sás – člen komisie EaR UEM,  
    Peter Baláž – člen komisie Vintage, Pavol Šinský – člen environm. komisie. Doposiaľ neboli zúčtované všetky   
    náklady účasti na kongrese, ekonómka nemá k dispozícii všetky doklady od účastníkov kongresu. Taktiež nie sú  
    doposiaľ doúčtované i dotácie zo strany UEM. Uznesenie – sledovať vyúčtovanie našej účasti na kongrese. 
    Podľa záverov kongresu  sme pre rok 2011 dostali pridelené ME enduro – finálové podujatie + EP vintage. Naša  
    žiadosť o podujatie družstiev quad a side nebola schválená a taktiež je ešte v rokovaní podujatie ME v motokrose vo 
    Veľkých Uherciach, nakoľko podľa informácie sa bude meniť systém ME v motokrose – vytvorenie zón. Komisia 
    motokrosu bude všetkých žiadateľov informovať. Na kongrese sa o. i. prerokovalo i negatívne stanovisko UEM 
    k záverom kongresu FIM a to hlavne v otázke premenovania kontinentálnych únii. UEM sa s danou problematikou už  
    obrátila i na Európsky súd. Uvedená problematika bude v najbližších dňoch riešená i na pôde FIM a pravdepodobne      
    dôjde k úprave prijatej novej verzie štatútu FIM . 

 
9. Príprava revízie základných dokumentov SMF – Sta novy, Rokovací poriadok, Disciplinárny a arbitrážny  
    poriadok SMF. 
    V súvislosti so zmenami štatútu FIM, z ktorého vychádzajú i naše základné predpisy je potrebné pripraviť 
    na najbližšie GZ revíziu predmetných dokumentov. Je potrebné stanoviť pracovnú skupinu, ktorá by  
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    zahájila práce na príprave uvedených dokumentov. RR odsúhlasila zloženie uvedenej komisie: T. Uher, J. Žiaček,  
    T.Kašlíková, Inf. Turányi + zástupca EaR, ktorého dohlási viceprezident SMF pre EaR p.Lazar. Sekretariát SMF  
    pripraví pre členov komisie preklad štatútu FIM a preklad DaA poriadku UEM.   

10. Rôzne : 
     a)  Žiadosť o dotáciu na talentovanú mládež Speedway klubu Žarnovica:  vzhľadom na súčasnú finančnú situáciu 
          bola klubu odsúhlasená dotácia vo výške 400 € . 
      
     b)  Žiadosť o refundáciu nákladov na deleg.činovníkov z AMK PD Žarnovica:  RR vzhľadom na nepridelenie dotácie 
          na MS juniorov zo strany MŠVVaŠ SR odsúhlasila, sekretariát preplatí klubu TK a EK, ktorí boli nadelegovaní zo 
          strany SMF.     
      
      c)  Žiadosť o dotáciu EV a potvrdenie účasti na školení FIM v Poľsku pre p. Šinského: RR v zmysle prijatých 
          uznesení odsúhlasila účasť na predmetnom seminári s tým, že dotácia nebude vyššia ako 663€. 
 
     d)  Odpočet činnosti sekretariátu SMF k 30.06.2011:  
     V závere zasadnutia RR vystúpila sl.Kašlíková, generálny sekretár SMF, ktorá vzhľadom na negatívne postavenie 
sekretariátu a vedenia SMF v očiach motocyklovej verejnosti predniesla správu o činnosti sekretariátu SMF v úvode 
ktorej predložila výpis z Rokovacieho poriadku SMF a to paragrafy pojednávajúce o kompetenciách ŠK  a náplni činnosti 
GS a funkcii sekretariátu SMF.  Následne v správe GS poukázal na vývoj federácie od jej nástupu do funkcie a náraste 
členskej základne a o rozsahu práce sekretariátu SMF v súčasnej dobe, keď sekretariát SMF vykonáva komplet 
administratívu, t.j. preniesol na seba i úlohy športových komisii a výborov SMF.  Na sekretariáte SMF v roku 2001 pri jej 
nástupe do funkcie pracovali štyria pracovníci a to mala federácia 475 členov. V priebehu desiatich rokov vzrástol počet 
členov SMF na dnešných 1300 a sekretariát SMF má stále štyroch pracovníkov, dokonca v rámci šetrenia od septembra 
2011  troch  pracovníkov.  Nehovoriac  o  tom, že objem úloh a povinností sekretariátu vzrástol od roku 2001 o viac ako 
200 %. GS vo svojej správe ďalej RR predostrela prehľad priemernej čistej mzdy pracovníčok  sekretariátu: sekretárka   
383,24 €,  ekonómka  427,29 € ,  generálny sekretár  541,09 €.  Okrem  uvedenej  mesačnej  mzdy nemá personál 
sekretariátu žiadne odmeny, prémie a pod. Účasť na víkendových podujatiach SMF nemajú pracovníčky platenú, 
dokonca im nie sú vyplácané  ani diéty. Kto trochu pozná  činnosť sekretariátu SMF, objem hodín, ktorý pracovníčky na 
sekretariáte strávia musí vidieť, že práca nie je adekvátne ohodnotená. Nehovoriac o tom, že práca sekretariátu je mnoho 
krát a to i zo strany športových komisii znehodnocovaná a osočovaná. Následne sa GS dotkla i otázky margetingu 
a propagácie činnosti SMF. V poslednom období v niektorých periodikách odznela kritika na adresu vedenia SMF. Kto je 
vlastne vedenie SMF ?  Prezident a generálny sekretár ?   Najvyšším orgánom SMF medzi dvoma GZ je RIADIACA 
RADA SMF. Prezident a GS sú len štatutármi SMF, t.j. zastupujú SMF v ekonomickom hospodárskom  styku. Pre 
jednotlivé disciplíny plnia úlohy managmentu  ŠK príslušných  disciplín. Tie si rozhodujú o všetkých otázkach disciplíny 
medzi dvoma VZ. Jednou z úloh ŠK je i hľadanie finančných zdrojov na zabezpečenie chodu svojej disciplíny.  V 
súčasnej dobe sa vyčíta „vedeniu SMF“, že neurobila nič pre motokros. Čo sa pod týmto chápe, že prezident a GS 
nezohnal peniaze pre financovanie seriálu MM SR ?  Mamagmet SMF je celá RR. Každý člen RR by mal mať záujem 
riešiť otázky činnosti SMF ako celku. Avšak skutočnosť je iná. GS má z posledného vývoja udalosti dojem, že niektorí 
členovia SMF  a dokonca niektorí členovia ŠK absolútne nepochopili podstatu činnosti SMF a športových komisií. Všetko 
si vysvetľujú z svojho pohľadu veci a vinníkov za súčasnú stav SMF vidia len v osobe prezidenta a generálneho 
sekretára. V ďalšej časti svojej správy GS opätovne poukázala na nezasielane výsledkov z podujatí. Aj s pohľadu 
sekretariátu SMF je to hanba,  že z našich podujatí sú na stránke  countrycross.sk výsledky ihneď a my ich dostaneme 
niekedy až po piatich urgenciách. A to už nehovorím o priebežnom poradí  jednotlivých seriálov. Nehnevajte sa, nikto na 
sekretariáte SMF nie je povinný sedieť v nedeľu večer alebo v pondelok dopoludnia na internete a hľadať výsledky, aby 
sme ich mohli stiahnuť a zverejniť. Bohužiaľ to v súčasnej dobe neraz i robíme. Komerčná časomiera má z našich 
podujatí príjem a preto by si mala plniť i určité povinnosti. Otázkou zverejňovania informácii na web stránke sme sa už 
zaoberali v predchádzajúcich bodoch rokovania RR. zverejňovať. Ďalšou oblasťou, ktorú GS vo svojej správe predniesla 
sú dlhodobo kritizované poverenia -zmluvy a ZU. Termín 30 dní pred podujatím sa nedodržuje a sekretariát SMF potom 
pôsobí ako policajt, ktorý niektorých usporiadateľov otravuje “ s nejakými ZU“  a  „čo s tým oni vraj majú“. ZU nie sú 
bezúčelová záležitosť a to i s ohľadom na verejno-štátne orgány. Je to právny doklad podľa ktorých sa dané podujatie 
riadi.  Obdobne to je s povereniami, ktoré sa absolútne s usporiadateľmi neuzatvárajú. Tak ako som už neraz na 
zasadnutiach RR prerokovala prerokovávalo , poverenia sú potrebné i s ohľadom na poistenie podujatí. Problematika 
zápisov zo zasadnutí ŠK a používania symbolov na podujatiach SMF je na ďalšiu diskusiu. Záverom sa GS ospravedlnila  
tým ŠK, ktorých sa vyššie uvedené argumenty netýkajú. Niektoré zverejnené argumenty  sl. Kašlíkovú veľmi urazili, 
nakoľko ako povedala,  za  10 rokov čo pracuje na sekretariáte SMF sa vždy snažila vykonávať si svoju prácu 
zodpovedne a čestne. Výkonu svojej funkcie, podľa jej slov, venovala omnoho viac času  a síl ako bolo jej povinnosťou. 
Samozrejme , že nie všetko sa uskutočnilo ideálne, ale kto robí, robí i chyby. GS požiadala RR, aby sa k uvedenej 
problematike a argumentom vrátila i následných zasadnutiach. 
 
11. Ukon čenie . 

Prezident SMF p.Smižík sa v závere zasadnutia poďakoval prítomným za aktívnu účasť na zasadnutí RR.  
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V Pov. Bystrici  26.júla 2011    zapísala:  Mgr.Tatiana Kašlíková, generálny sekretár S 
 
 
 
 
 

UZNESENIE  ZO ZASADNUTIA RR  SMF   
ZO DŇA 26.07.2011 

 
1. Riadiaca rada berie na vedomie :  
a) Kontrolu prijatých uznesení ako je uvedené v archívnej zápisnici zo zasadnutia RR. 
b) Odpočet uznesení GZ a opatrení revíznej komisie SMF. 
c) Informatívnu správu o hospodárení SMF k 20.07.2011. 
d) Informatívnu správu o stave členskej základne SMF k 20.07.2011. 
e) Informatívnu správu výške dotácii MŠVVaŠ SR pre rok 2011 a prehľad dotácii od roku 2008. 
f) Finančnú analýzu SMF ku dňu zasadnutia RR SMF. 
g) Návrh úsporných opatrení sekretariátu SMF predložený GS.. 
h) Informatívnu správu o kongrese UEM 2011. 
 

 
 

2. Riadiaca rad schva ľuje :  
a) Predĺženie platnosti uznesenia č.12/ 2011 do najbližšieho zasadnutia RR. 
b) Zrušenie uznesenia č.07/2010. 
c) Percentuálne prerozdelenie odsúhlasených prostriedkov na ŠR: CPM 23%, TPM 31%, EaR 32%, Trial 9%, 

PD 5%, ŠMT 0%.  
d) Dotácie z prostriedkov na talentovanú mládeže: trial 1700€, plochá dráha 800€, TPM 1000€, CPM 1200€. 
e) Výšku rozpočtových položiek činnosti sekretariátu v zmysle prílohy č.1 tejto zápisnice. 
f)     Refundáciu nákladov na delegovaných činovníkov pre AMK PD Žarnovica a vyplatenie delegovaného EK  
       z prostriedkov SMF. 

 
 
 

3. Riadiaca rad ukladá :  
  
             Uznesenie č.20/2011 

Sledovať situácii ohľadne odpredaja podielu v NKC Sverepec. Pripraviť analýzu prínosu prípadného vstupu SMF 
do majetkovej podstaty NKC, s,r.o., ktorá bude zahŕňať i špecifikáciu rozsahu majetku NKC v areáli vo Sverepci. 
Z: Prezident SMF, GS a Ing.Turányi    T: november 2011 
 
Uznesenie č.21/2011 
Uskutočniť stretnutie s p.Eperéšim ohľadne jednotného postupu pri rokovaniach s MO SR a pri postúpené 
petície. 
Z: generálny sekretár     T: 31.07.2011 
 
Uznesenie č.22/2011 
Po skončení súťažného ročníka 2011 odoslať všetkým usporiadateľom tlačivo žiadosti o pridelenie športového 
podujatia. ŠK zaradiť podujatie do kalendára pre rok 2012 až po doručení vypísaného tlačiva žiadosti o zaradenie 
do kalendára SMF. 
Z: GS a viceprezidenti za disciplíny   T: október 2011 a december 2011 
 
 
Uznesenie č.23/2011 
Pre nový súťažný ročník 2012 pripraviť nové pravidlá pre používanie environm. podložiek i s presne stanovenými 
sankciami. 
Z: RR a EV      T: január 2012 
 
Uznesenie č.24/2011 
Zaslať na MŠVVaŠ SR opätovne žiadosť o dofinancovanie kongresu MACEC. 
Z: GS SMF      T: júl 2011 
 
Uznesenie č.25/2011 
Uskutočniť  rokovania na VÚC a MÚ ohľadne prerokovania možnosti riešenia nájmu priestorov sekretariátu SMF, 
kde je v súčasnej  už dobe ročný prenájom znížený na 58€ m2 ročne vrátane energii. 
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Z: prezident a GS SMF     T: september 2011 
 
 
Uznesenie č.26/2011 
Pozastaviť vyplácanie akýchkoľvek dotácii mimo schválených rozpočtových položiek,  z rozpočtových položiek  

     pozastaviť čerpanie finančných prostriedkov na propagáciu a z repre fondu. Taktiež v rámci úsporných opatrení  
             obmedziť účasť sekretariátu na športových podujatiach SMF. 

Z: GS       T: december 2011 
 
Uznesenie č.27/2011 
Hľadať ďalšie možnosti šetrenia finančných prostriedkov SMF za účelom zníženia nákladov činnosti  a to hlavne  
v mzdovej oblasti, v nájme priestorov, bankové poplatky atď. 
Z: prezident a a GS     T: december 2011 
 
Uznesenie č.28/2011 
Preveriť možnosť uskutočnenia školenia FIM pre motokros v roku 2012 na Slovensku.  
Z: GS a sekretariát SMF    T: november 2011  
 
Uznesenie č.29/2011 
V spolupráci s ŠK trialu organizačne zabezpečiť štart trialového tímu Slovenska na Triale národov  

             2011 v Udine v Taliansku. ŠK trialu zabezpečiť reklamných partnerov pre pokrytie nákladov účasti na  
             predmetnom podujatí. 

Z: ŠK trial a sekretariát  SMF    T: september 2011 
 
Uznesenie č 30/2011 
V spolupráci s ŠK TPM organizačne zabezpečiť účasť slovenského motokrosového tímu na motokrose  

             Európskych národov v Bulharsku. ŠK TPM pripraviť rozpočet na uvedené podujatie. 
Z: ŠK TPM a sekretariát SMF    T: október 2011  
 
Uznesenie č.31/2011 
Na stránke SMF zverejňovať kompletné zápisnice z rokovaní RR, nie len uznesenia. 
Z: GS       T: trvalý   
 
Uznesenie č.32/2011 
Pre nasledujúci súťažný ročník pripraviť  návrh výhod vyplávajúcich z členstva v SMF a následne tieto  

             podmienky zakomponovať do poverení pre usporiadateľov v roku 2012. 
Z: RR SMF      T: januára 2012 
 
Uznesenie č.33/2011 
Uskutočniť na sekcii štátnej starostlivosti o šport MŠVVaŠ osobné rokovanie ohľadne prípadného  

             dofinancovania MS juniorov speedway. 
Z: prezident a GS SMF     T: august 2011 
 
Uznesenie č.34/2011 
Vyžiadať od ŠK EaR nahlásenie zástupcu do komisie pre prípravu úpravy základných dokumentov SMF. 
Z: GS       T: 31.07.2011 
 
Uznesenie č.35/2011 
Odoslať členom menovanej prípravnej komisie návrhu úpravy základných dokumentov SMF preklad štatútu FIM  

 disciplinárneho poriadku UEM. 
Z: GS       T: september 2011 
 
 
 
 
 
 
Pov.Bystrica 26.7.2011      Zapísala:  Mgr. Tatiana Kašlíková 

    generálny sekretár SMF 
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Zasadnutie RR SMF - príloha č.1: 

ROZPOČTOVÉ  POLOŽKY  
ČINNOSTI SMF  

   
      

položka plán 2009 čerp.2009 Plán 2010 čerp.2010 plán 2011 čerp.20.7.2011 

cestovné 1690 1410,35 1500 1591,11 1000 447,56 

Mzdy a odvody 3000 28680,69 32000 31631,78 30000 19251,82 

Kongresy FIM,UEM,MACEC 7250 6951,67 8200 8613,21 4000 2744,2 

Tel.poplatky 4700 4407,24 4700 4429,81 3000 1529,83 

Večer majstrov 8286,07 8286,07 0 -31,42 2335,87 2335,87 

Dohody+odvody 2200 3206,21 2000 2681,59 2500 554,39 

Účtovníctvo 829,85 829,85 829,85 829,85 829,85 0 

Zasadnutie RR + RK 2800 2473,14 2500 2164,77 1900 381,46 

Náhrady prezident 5178,25 5178,25 5178,25 5178,25 4689,18 3020,71 

Nájomné 2300 1162,43 6587,48 6587,48 6587,48 2231,28 

Kancel.potreby 1230 1079,05 1000 786,92 600 344,95 

Poštovné 1400 1827,52 1500 1356,36 1200 1096,58 

Repre 550 519,64 300 260,36 250 166,65 

Poplatky banke 1100 891,27 800 855,39 850 570,84 

Drobné nákupy 1500 1696,98 1600 2106,55 500 366,58 

GZ SMF 294,67 294,67 0 0 571,2 571,2 

Stravné-príspevok 1300 1365,76 1500 1598,08 1300 632,6 

Prevádzka vozidla 4300 4812,66 4500 4291,52 4000 2992,75 

Propagačné 1650 2702,32 2000 2104,43 1105,95 1105,95 

Ostatné prev.náklady 2860 3331,4 4000 4513,21 2000 1533,27 

Poplatky do m.org. 2324,62 2324,62 2400 2400 2400 2400 

Účasť na autosalóne 1625,47 1625,47 1130,79 1130,79 971,11 971,11 

Úroky MŠ SR 100 80,67 50 26,32 20 3,44 

Soc.fond zamestn. 200 457,89 460 535,72 500 360,4 

Dotácie na semináre 1968,4 2632,52 1106,1 1869,92 0 0 

Poistenie majetku 223.93 249,93 214,21 188,21 86,28 86,28 

SPOLU: 87861,3 88478,27 86056,7 87.700,21 73.196,92 45.699,72 


